



UNIVERSITI  
KEBANGSAAN  
MALAYSIA  
*The National University  
of Malaysia*

No. Semakan:

Tarikh Kkuatkuasa:

**NOTIS SEBUTHARGA**

**NO. RUJUKAN FAIL : UKM.KZN.200-7/4/7**  
**TARIKH : 26 APRIL 2019**  
**TAJUK : KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN BUMBUNG, SILING DAN SINGKI SERTA PEMASANGAN PINTU DAN KIPAS DI PUSAT LATIHAN KESIHATAN MASYARAKAT (PULAKEM), BERANANG**

Sebutharga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera** yang mempunyai **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan** berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran kerja berikut:-

SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH BUKA SEBUTHARGA	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP SEBUTHARGA
<u>LPIPM/K.KEW</u> Gred : G1 Kategori : B04 Pengkhususan: Building General Work	26 APRIL 2019 (JUMAAT)	30 APRIL 2019 (SELASA)	03 MEI 2019 (JUMAAT)

Taklimat dan Lawatan Tapak adalah diwajibkan dan perlu dihadiri oleh **PEGAWAI YANG DITAUHIAHKAN SEPERTI NAMA DALAM SIJIL PENDAFTARAN LPIPM/CIDB SAHAJA**. Untuk maksud ini, sila bawa **dokumen asal dan satu (1) salinan sijil LPIPM/CIDB dan dokumen pengenalan diri** semasa menghadiri lawatan tapak. **WAKIL – WAKIL KONTRAKTOR TIDAK DIBENARKAN MENGHADIRI TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK. HANYA KONTRAKTOR YANG MENGHADIRI TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK SAHAJA LAYAK MENDAPATKAN DOKUMEN SEBUTHARGA.**

2. Kontraktor hendaklah membawa sijil asal **Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan serta Sijil Taraf Bumiputera** dan **satu salinan** bagi setiap sijil tersebut semasa mendapatkan dokumen sebutharga. Jika tidak dapat hadir sendiri, wakil kontraktor hendaklah membawa surat pengesahan sebagai wakil yang ditauliahkan.

3. Dokumen Sebutharga yang sempurna diisi termasuk segala dokumen yang diperlukan (jika berkenaan) hendaklah diserahkan ke **Pejabat Khazanah-UKM Aras 2, Kolej Keris Mas** Universiti Kebangsaan Malaysia, 43600 Bangi, Selangor Darul Ehsan sebelum jam **12.00 tengah hari**.

Sekian, terima kasih.